
Van: Westerveld 
Verzonden: zaterdag 22 januari 2022 16:03 
Aan: Commissie VWS   
Onderwerp: Verzoek ontvangen OMT-advies 
 
Beste griffier, 
 
In diverse media lezen we vanmiddag weer berichten over versoepelingen, zonder dat de Kamer het 
OMT-advies heeft. Wederom wordt de media eerder geïnformeerd dan Kamer. 
 
Graag wil ik het kabinet verzoeken ons het advies per ommegaande toe te sturen. Kunnen jullie dit 
via e-mailprocedure voorleggen aan de collega’s? 
 
Hartelijke groet,  
 
Lisa Westerveld 
Kamerlid GroenLinks 
Woordvoerder onderwijs, cultuur, emancipatie, media, discriminatie, jeugdzorg, GGZ, 
gehandicaptenzorg, maatschappelijke opvang, sport 
 


